
 

 

 

  

 

 

    

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ТРАНСПОРТ И ПЪТНА БЕЗОПАСНОСТ 

 

                                                               ПРОТОКОЛ 40 

От редовното заседание на Постоянната Комисия по транспорт и пътна 

безопасност 

 проведено на 08.02.2021 г. 

Днес, 08.02.2021 г. oт 14:30 часа, онлайн, чрез платформата CISCO Webex 

Meeting и излъчвано във фейсбук страницата на СОС се проведе извънредно 

заседание на Постоянната Комисия по транспорт и пътна безопасност. 

Заседанието беше открито от председателя на комисията – г-н Карлос Контрера 

в 14:30 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 

общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към протокола – 

Приложение № 1. 

Председателят на комисията подлага Дневният ред на гласуване. 

Гласуване на дневния ред: 

Поименно гласуване: 

 

1. КАРЛОС КОНТРЕРА за 

2. ЗАФИР ЗАРКОВ - 

3. КАЛОЯН ПАРГОВ - 

4. ХРИСТИАН ПЕТРОВ за 

5. БОРИСЛАВ БОРИСЛАВОВ за 

6. ДИМИТЪР ВУЧЕВ за 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
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7. ВАНЯ ТАГАРЕВА за 

8. РАДОСЛАВ ВЛАХОВ за 

9. ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ за 

10. СИМЕОН СТАВРЕВ за 

11. БОРИС БОНЕВ за 

12. АЛЬОША ДАКОВ - 

13. МИХАИЛ СТАВРЕВ - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

 

        Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

 

Приетият дневен ред е приложен към протокола. Приложение № 2. 

 

По т. 1 от дневния ред:  

Относно: Доклад с вх. № СОА21-ВК08-662/14.01.21г. относно инициатива за 

провеждане на местен референдум в район „Изгрев“  с вносител Делян Георгиев- 

кмет на район „Изгрев“. 

Г-н Контрера дава председателството по точката на г-н Бориславов, тъй като той 

е съвносител по доклада. 

Г-н Контрера докладва точката. 

Г-н Бориславов подложи Доклада с приложения проект за решение на 

гласуване. 

 

Поименно гласуване: 

 

1. КАРЛОС КОНТРЕРА За 

2. ЗАФИР ЗАРКОВ - 

3. КАЛОЯН ПАРГОВ - 
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4. ХРИСТИАН ПЕТРОВ За 

5. БОРИСЛАВ БОРИСЛАВОВ За 

6. ДИМИТЪР ВУЧЕВ За 

7. ВАНЯ ТАГАРЕВА За 

8. РАДОСЛАВ ВЛАХОВ За 

9. ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ За 

10. СИМЕОН СТАВРЕВ За 

11. БОРИС БОНЕВ За 

12. АЛЬОША ДАКОВ - 

13. МИХАИЛ СТАВРЕВ - 

 

Комисията гласува ,както следва: 

 

 

 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

   9 

За    9 

Против   няма 

Въздържали се   няма 

 

В резултат на проведеното гласуване, комисията реши:  

 

Комисията подкрепя Доклада с приложения проект за решение. 

 

 

По т. 2 от дневния ред:  

Относно: Доклад с вх. № СОА20-ВК66-710/22.01.2021г. относно изпълнение на 

Решение № 209/14.04.2011г. на СОС – отчет за реализирани дейности по 

Общинска Програма за опазване здравето и живота на децата, като участници в 

пътното движение /2011-2020/ и проект на „Програма за дейността“ на „Съвет 

по безопасност на движението на децата в София“/СБДДС/ за периода 2021-

2025г. с вносители Екатерина Йорданова, д-р Ваня Тагарева и Диян Стаматов - 

общински съветници и членове на Управителния съвет на „Съвет по 

безопасност на движението на децата в София“/СБДДС/,Д-р Кристиан Кръстев- 

Председател на СБДДС. 
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Председателят дава думата на вносителя на точката. 

Г-жа Тагарева докладва точката. 

Г-н Кръстев допълва г-жа Тагарева, че в доклада се е акцентирало много на 

информационното представяне на политиките на съвета- повече съпричастност 

от родителите на децата. В тази връзка са организаирани олимпиади, скаутски 

лагери и различни допълнителни дейност. 

Г-н Зографски допълва, че е много важно тези проекти да се изпълнят в градска 

среда на възловите и натоварени кръстовища. Също така обяснява, че за 

последните 2 год. колите в София са се увеличили 2 пъти- и това е много лоша 

тенденция за пътната безопасност. 

Г-жа Тагарева коментира, че докладът ще има своето естествено продължение, 

като дейността в  съвета да предвиди анализ, като най- натоварените и възлови 

кръстовища да попаднат в него. Тя коментира, че много проекти не са намерили 

място за разглеждане, тъй като финансовият ресурс не е достатъчен. 

Г-н Кръстев коментира, че винаги ще има повече проекти, отколкото  финансов 

ресурс.  

 

Г-н Контрера подлага на гласуване Доклада, с приложения проект на гласуване. 

 

Поименно гласуване: 

 

1. КАРЛОС КОНТРЕРА За 

2. ЗАФИР ЗАРКОВ - 

3. КАЛОЯН ПАРГОВ - 

4. ХРИСТИАН ПЕТРОВ За 

5. БОРИСЛАВ БОРИСЛАВОВ За 

6. ДИМИТЪР ВУЧЕВ За 

7. ВАНЯ ТАГАРЕВА За 

8. РАДОСЛАВ ВЛАХОВ За 

9. ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ Въздържал се 

10. СИМЕОН СТАВРЕВ Въздържал се  

11. БОРИС БОНЕВ - 

12. АЛЬОША ДАКОВ - 

13. МИХАИЛ СТАВРЕВ - 

 

Комисията гласува ,както следва: 
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Общо гласували: 
в т.ч.: 

   8 

За    6 

Против   няма 

Въздържали се    2 

 

В резултат на проведеното гласуване, комисията реши:  

 

Комисията подкрепя Доклада с предложения проект за решение. 
 

По т. 3 от дневния ред:  

Относно: Доклад с вх. № СОА21-ВК66-559/19.01.2021г. относно Приемане на 

Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за управление на отпадъците 

и поддържане и опазване на чистотата на територията на СО (приета с Решение 

№ 364 по Протокол № 84 от 25.06.2015г. на СОС) с вносител Борис Бонев- 

общински съветник. 

Председателят дава думата на вносителя на доклада. 

Г-н Бонев докладва точката, като допълва , че в момента докладът се разглежда 

на първо четене, срокът за писмени консултации е 19.02.21г. и в този срок, 

всеки който иска да изрази своето становище , може да го направи. Докладът 

ще бъде разгледан и гласуван в следващо заседание на комисията. 

Г-н Контрера допълва , че от името на комисията ще се изпрати писмо до 

всички районни кметове, относно тяхното становище за поверения им район 

във връзка с доклада. 

 

 По т. „Разни“ от дневния ред:  

Г-н Зографски има предложение относно ремонта на Околовръстен път и 

Самоковско шосе – основната линия-№ 3, която върви към „Интер Експо 

Център“ -за срока от ремонтни дейности, за да се намалят интервалите  , да се 

пуснат повече коли на градския транспорт. Във връзка с това да се поиска 

Становище от ЦГМ ЕАД. 
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Поради изчерпване на дневния ред, председателят закри заседанието в 15:30 ч.  

   

 

 

 

 

 

 

 Изготвил: 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

Йоанна Цанкова-
младши експерт П 

  

Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и пътна 
безопасност Карлос Контрера П 

            
   

Зам.Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и пътна 
безопасност Зафир Зарков П 

  

Зам.Председател на 
Постоянната Комисия по 
транспорт и пътна 
безопасност Калоян Паргов П 

08.02.2021 г. 


